

Flair Airlines Expands Talented Executive Team

Edmonton, Alberta, March 9, 2022 – Flair Airlines announces a significant strengthening of its Executive Leadership Team with the appointment of General Counsel, VP Marketing and Communications, and VP, Airport Operations.

Vice President, Marketing and Communications – Nelson Phillips

Flair Airlines is thrilled to have Nelson Phillips join its executive team as Vice President, Marketing and Communications.

Nelson joins Flair following a 14-year tenure leading brand and marketing at Monster Energy Canada, Ltd., helping build the brand from start-up to a leader in the energy drinks space. Nelson helped spearhead partnerships with top athletes and most prominent brands, including the Montreal Grand Prix, Calgary Stampede, Live Nation, and the UFC.

“Driving growth is my goal. I create and maintain awareness, engagement, and conversion.

The world is changing, and the norm is no longer acceptable. I’m a consumer champion. After all, consumers make the world go around.”

Vice President, Airport Operations – Kristal Jodoin

Flair Airlines also strengthened the team from within, with the promotion of Kristal Jodoin to the role of Vice President, Airport Operations.

Kristal joined Flair Airlines in 2018 as Manager, Training and Standards, Airport Operations and Customer Services following a ten-year career in operations at Canadian North. In January 2020, Kristal was promoted to Director, Airports.

“Being a part of Flair’s team since its breakout as Canada’s leading low-fare airline has been a journey full of challenges, changing environments, growth, and many successes. I am dedicated to leading a team that efficiently delivers operational excellence and a positive passenger experience at the airport. This opportunity to play such a key role in Flair’s growth and bringing affordable travel to Canadians is one that I am extremely passionate about.”

General Counsel – Kent Breedlove

Flair is delighted to announce the appointment of Kent Breedlove to the role of General Counsel.

As a seasoned lawyer with over 15 years’ experience, Kent will be responsible for Flair’s legal and governance affairs. He will be an integral member of the executive management team.

Previously, Kent was the Vice President, Legal of Enerflex Ltd. At Enerflex, Kent was responsible for managing the company’s legal affairs, developing and managing an international legal team, working closely with senior executives on corporate development activities, and regularly reporting to the board and other key stakeholders. In addition, he developed and led the company’s anti-corruption program, managed complex litigation, and was a member of the company’s risk committee.

Before his leadership role at Enerflex, Kent was an associate at Burnet, Duckworth & Palmer LLP, one of Canada’s leading



corporate law firms. Kent made significant contributions to companies in various industries in private practice, including oil and gas, technology, manufacturing, and aviation.

The promotion of Kristal, along with the appointment of both Ken and Nelson, will further enhance Flair's position as Canada's leading low-fare airline, as it continues to foster growth with both internal and external talent building on an already strong employee foundation.



About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media enquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com

Flair Airlines élargit son équipe de direction talentueuse

Edmonton, Alberta, le 9 mars 2022 – Flair Airlines annonce un renforcement significatif de son équipe de direction avec la nomination d'un avocat général, d'un vice-président du marketing et des communications et d'un vice-président des opérations aéroportuaires.

Vice-président, marketing et communications – Nelson Phillips

Flair Airlines est ravie que Nelson Phillips se joigne à son équipe de direction en tant que vice-président, marketing et communications.

Nelson rejoint Flair après 14 ans à le directeur de la marque et du marketing chez Monster Energy Canada, Ltd., aidant à faire passer la marque d'une start-up à un leader dans le domaine des boissons énergisantes. Nelson a aidé à établir des partenariats avec les meilleurs athlètes et les marques les plus en vue, notamment le Grand Prix de Montréal, le Calgary Stampede, Live Nation et l'UFC.

« Stimuler la croissance est mon objectif. Je crée et maintiens la notoriété, l'engagement et la conversion. Le monde change et la norme n'est plus acceptable. Je suis un champion du consommateur. Après tout, les consommateurs font tourner le monde. »

Vice-président, Opérations aéroportuaires – Kristal Jodoin

Flair Airlines a également renforcé l'équipe de l'intérieur, avec la promotion de Kristal Jodoin au poste de vice-président, Opérations aéroportuaires.

Kristal a rejoint Flair Airlines en 2018 en tant que gestionnaire, formation et normes, opérations aéroportuaires et services à la clientèle après une carrière de dix ans dans les opérations chez Canadian North. En janvier 2020, Kristal a été promue directrice, Aéroports.

« Faire partie de l'équipe de Flair depuis sa percée en tant que première compagnie aérienne à bas prix au Canada a été un parcours rempli de défis, d'environnements changeants, de croissance et de nombreux succès. Je me consacre à diriger une équipe qui offre efficacement l'excellence opérationnelle et une expérience passager positive à l'aéroport. Cette opportunité de jouer un rôle aussi important dans la croissance de Flair et d'offrir des voyages abordables aux Canadiens en est une qui me passionne énormément. »

Avocat général – Kent Breedlove

Flair est ravi d'annoncer la nomination de Kent Breedlove au poste d'avocat général.

En tant qu'avocat chevronné depuis plus de 15 ans, Kent sera responsable des affaires juridiques et de gouvernance de Flair. Il fera partie intégrante de l'équipe de direction.

Auparavant, Kent était vice-président, Juridique d'Enerflex Ltd. Chez Enerflex, Kent était responsable de la gestion des affaires juridiques de l'entreprise, du développement et de la gestion d'une équipe juridique internationale, de la collaboration étroite avec des cadres supérieurs sur les activités de développement de l'entreprise et de rapports réguliers



au conseil d'administration et d'autres intervenants clés. En outre, il a développé et dirigé le programme anti-corruption de l'entreprise, géré des litiges complexes et a été membre du comité des risques de l'entreprise.

Avant d'occuper son poste de direction chez Enerflex, Kent était associé chez Burnet, Duckworth & Palmer LLP, l'un des principaux cabinets d'avocats d'affaires au Canada. Kent a apporté des contributions importantes à des entreprises de diverses industries en pratique privée, notamment le pétrole et le gaz, la technologie, la fabrication et l'aviation.

La promotion de Kristal, ainsi que la nomination de Ken et de Nelson, renforceront davantage la position de Flair en tant que chef de file des compagnies aériennes à bas prix au Canada, car elle continue de favoriser la croissance avec des talents internes et externes s'appuyant sur une base d'employés déjà solide.



À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les reliant aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com